







CLASSICAL KOREA (Seoul/Jeju/Busan/Gyeongju) 经典韩国(首爾/濟洲島/釜山/慶州) 8 Days 6 Nights 八天六夜





\*\* 樱花季节(预计01-20Apr, 随天气有所更改), 将免费赠送安排《汝矣岛》观赏樱花盛开。若出团期间未适合观赏, 地接社保留取消此安排之权力, 并不会安排其它行程取代。\*\*

**Tour Code: 8KNC** 

# 第一天 吉隆坡 🗲 首爾 (仁川机场)

(--/ --/ --)

(--/ 午/ 晚)

团队集合于 KLIA 机场,乘搭豪华客机飞往韩国首都-首尔。

# 第二天 首爾 (金浦机场) → 濟州岛

3D 炫彩幻覺藝術館+冰雕馆 - 美术馆内陈设的作品是哄骗错视技,带给旅客的不只是超酷的视觉体验,旅客还可在画前摆出有趣的pose,拍出的照片会有种入进画中的感受,为此次有趣的旅行留下永恒的记念。冰雕馆是 Trick eye 美术馆开放的铺馆,内里彻底是个冰雪世界,拥有各类主题的冰雕,很适宜情侣一块儿前往体验。

• 新村女人街 - 是新村热闹的购物街,以女性用品较多,玲琅满目的商店,任君自由疯狂选购。

• 龙头岩-由天然熔岩形成的,有如龙头般突出海面的龙头岩。

# 第三天 濟州岛 (早/午/晚)

- 神奇之路 可以看到汽车熄了引掣,也能从斜坡直上滑下的神奇景色。
- 城山日出峰-为汉拿山360个子火山之一,也是世界最大的突出于海岸的火山口。是一座古堡城墙,登峰眺望非常壮观,景色美不收,令人叹为观止。
- **涉地可支**-"涉地"是這一地區古代時的名稱,"可支"是濟州島方言,意思是向外突出的地形。涉地可支所在的海岸懸崖上是一片寬闊的草地,這裡一棵樹也看不到,海岸上聳立著一塊叫仙石的岩石。
- 城邑民俗村 在这可以看到宅屋的屋顶是以茅草覆盖,院墙是以石头砌成,还有民宅的门户是以架木取代。
- 柱状节理 柱状节理呈四至六角形,仿佛是石匠雕凿而成,景色如画,令人不禁由衷地慨叹大自然之伟大。
- <mark>泰迪熊动物王国</mark>-TESEUM 是世界最初将大量野生动物、海洋生物、以及自然界中的动物以实际大小缝制成毛绒娃娃并与泰迪熊相结合来全新展示的泰迪熊主题乐园。
- 凯蒂猫梦幻岛 以 Hello Kitty 為主題所設計的複合式空間樓高 3 層,每個角落都是 Kitty 的蹤影。凱蒂貓與充滿溫暖有趣 故事的凱蒂貓樂園,一起給您帶來充滿快樂幸福的開心體驗。

### 第四天 濟州島 → 釜山 (金海机场) ■ 1.5HRS 巨濟島 ■ 1.5HRS 釜山

(早/午/晚)

- <mark>巨加大橋。巨濟島海金剛~含遊船</mark>-巨濟海金剛作爲巨濟島首屈一指的觀光地又稱爲南海的金剛。位於距村莊約 500 公尺的海面上的岩石島。海金剛屬閑麗海上國立公園中其中的一個小島,最大的特色就是天然、純淨、無污染。海金剛原稱葛島 (乫串島),據說是因爲島的形狀宛如藤條的根延伸的形狀。現在則是取"大海上的金剛"之意被稱爲海金剛,廣爲人知。
- **捕虜收容所**-朝鮮戰爭中修建起來的巨濟俘虜收容所是戰爭當時收容規模最大的地方,曾關押過2萬名中國志願軍,15萬名北韓人民軍,1953年簽訂停戰協定後,收容所也隨之廢棄,僅留下部分建築殘骸。
- 甘川文化村 是位在山腳下,呈階梯式聚集在一起的房子們以巷弄為中心所形成的美麗村落,被人們稱為釜山的馬丘比丘。
- 札嘎其市场 釜山最大的海鲜市场,也是整个韩国的海鲜批发地。

# 第五天 釜山 ■ 1HR 慶州 (或改住大邱)

(早/午/晚)

- 慶州佛國寺-1995年被聯合國教科文組織指定爲世界文化遺産,是世界性歷史遺蹟也是代表慶州的遺蹟。寺廟本身秀麗及石製文物的傑出藝術美深受世界公認。
- 石窟庵 位於吐含山,是韓國典型的石窟寺廟。石窟庵是第 24 號國寶,其正式名稱爲石窟庵石窟,是爲了供奉本尊像而建造的。本尊像坐在蓮花寶座上,姿態柔和,表情慈祥。屋頂呈半月形或弓形,上有蓮花紋的圓盤爲蓋。
- 天馬塚古坟 1973 年被發掘的 155 號古墳天馬塚是新羅特有的積石木棺墳,高度 12.7m,直徑 50m,在封土內部有以石 頭堆積成的積石層。
- **瞻星臺** 是亞洲最早的一個天文台,也是新羅古**老**文化的象徵。
- **雁鸭池**-是新罗文武王于公元 647 年为纪念三国统一而兴建,当时用来设宴款待国宾,现存临海殿址及莲池周围的庭院,虽仅及当年规模的 1/4,但从中仍能想象出昔日的繁华。
- **普門湖** 在慶州市東邊的明活山古城址下所興建的 1,652,900m² (50 萬坪)人工湖,而是像櫻花天地一般,相當特別。

#### 第六天 慶州 (或大邱) ■ 3HRS 爱宝乐园 ■ 1HR 首爾

(早/ --/ 晚)

- **爱宝乐园**(包含全日票)-在乐园里可以欣赏到一个四季的小花园,也是一个结合了休闲和娱乐的主题公园,随着不同季节而展开不同主题的庆典及特别活动,也称它为梦幻世界,而且还有个 Safari 小动物园,绝对是适合亲子同乐的好地方。
- **首爾路 7017** 空中公園 2017 年 5 月 20 日開始,首爾多了一個新景點「首爾路 7017」,是個由舊高架行車天橋活化成行人道的空中公園。「70」指高架橋建築的年份,「17」則是指改建的年份,天橋將 17 條行人道連接起來,而它的最大賣點是,在高達 17 公尺的橋上,毫無遮擋的情況下,放慢腳步,欣賞首爾市內多個景點及景色。
- 東大門設計廣場-位于韩国首尔东大门,总面积为86574平方米,最高高度为29米,地下3层、地上4层,包括艺术厅、文化中心、设计实验室、创意市场和东大门历史文化公园五大场馆设施,是首尔的地标建筑之一。

#### 

- **德寿宫**-位于首尔最繁华的街道上,其以富有韵味的石墙路而闻名。在首尔的宫殿中唯有德寿宫与西式建筑并肩而立,构成别样的景致。 德寿宫原来是朝鲜成宗 (1469—1494) 的哥哥月山大君 (1454—1488) 的住宅。光海君 (1575—1641) 即位后 将其改称为景云宫,从而使之具有了王宫的面貌。后来又改称为德寿宫。
- 世界知名高麗人蔘专卖店 被公认为使元气旺盛的极上补品,其保健与疗效能居世之冠。
- 化妆品总汇 您可购选任何护肤保养化妆品,适用于各种肤质。
- 护肝宝专卖店 专卖高品质护肝保健品店。
- **韩国饮食体验中心"泡菜 DIY + 韩服体验"** 在老师的指导下亲手自制做泡菜,还可随意穿着喜欢的传统韩服拍照留念。
- 明洞步行街 & 乐天免税店 一個讓人聯想起一座巨大購物城市的地方,有各種各樣的品牌專賣店密集一起,被稱爲服飾流行的中心。
- **塗鴉秀: PAINTERS HERO** 是一場将立体影像在觀眾面前展开梦幻的现场绘画技术和最先进的媒体艺术相结合的新概念表演艺术。通过轻松活泼的喜剧,默剧和精彩舞蹈相结合,并将这种方式成为一种舞台语言。HERO 主题就是所谓的"英雄",麦克尔杰克逊,李小龙,超人等英雄人物,通过 10 多种美术技术使他们重新诞生在舞台上,给观众带来不间断地精彩表演和无限的欢乐与动感。

#### 第八天 首爾(仁川机场)→ 吉隆坡

(早)

- <mark>赤松专卖店</mark> 自古傳說神仙以松葉為主食,特別針對防止器官老化病變增強血管暢通、糖尿病併發症、高血糖、血脂等多種效果,也 是抵抗治療 21 世紀文明病及富貴病最佳保健品。
- 南山谷韩屋村 会看到巨大的山谷和 Chunugak 建设。你会看到五个朝鲜时代的传统民居,这些房子被改建,属于这些不同的社会阶层,从农民居地王。在房子里的家具帮助客人了解过去的生活干净,传统民居和古董物品提供了极大的影像。
- **韩国土产店** 出售韩国地道食品及纪念品。

# **Tour Code: 8KNC**

#### Day 01 Kuala Lumpur → Seoul (Incheon Airport)

Assemble at the KLIA for check-in flight to Korea - Seoul.

#### Day 02 Seoul (Gimpo Airport) → Jeju Island

(--/L/D)

(--/ --/ --)

- 3D Trickeye Museum + Ice Museum It is an art gallery with paintings created using 'trompe l'oeil' techniques that give each 2D art piece the illusion of being in 3D. Visitors can interact with the paintings, posing themselves just right so that they look as if they are part of the original work. Moreover, there is an Ice Museum which features a giant freezer with various decorative ice sculptures and carvings.
- Shinchon Ladies Street one of the famous retail shopping district at Shinchon.
- Yongduam Rock a volcanic rock that was created from an eruption about 2million years ago, like a roaring dragon rising from the sea into the sky.

#### Day 03 Jeju Island (B/L/D)

- Mysterious Road experience the phenomenon of going uphill with the vehicle's engine off.
- Seongsan Ilchulbong Sunrise Peak enjoy the scenic views and spectacular natural surroundings of one of 360 parasitic volcanoes which is the
  world's biggest crater at seacoast.
- Seopjikoji "Seopji" is the old name for the area, and "Koji" is Jeju dialect meaning a sudden bump on land.
- Seongeup Folk Village to see the Korean traditional folk custom material and you can meet the island people who still live behind the stone courtyard walls in thatched roof rock homes.
- Jusangjeolip The Jusangjeolli are stone pillars piled up along the coast and is a designated cultural monument of Jeju Island.
- Teseum Safari TESEUM is the world's first large number of wild and marine life, as well as the nature of the animal to the actual size and sewn into plush doll and teddy bear show combining new teddy bear theme park.
- Hello Kitty Island The globally popular character Hello Kitty-themed playground in Jeju. It built in a 3 story building in the southern tip of Jeju Island, is a space for families with children offering a variety of fun program.

#### Day 04 Jeju Island → Busan (Kimhe Airport) ■ 1.5HRS Geojedo ■ 1.5HRS Busan

(B/L/D)

- Geoga Bridge ~ Geojedo Island & Haegeumgang boat tour as one of the best sights in Geojedo Island, Geoje Haegeumgang is called the Geumgang of the South Sea. As a rock island, Haegeumgang belongs to Hallyeo Marine National Park, which is assigned as an official.
- Historic Park of Geoje POW Camp The Park of Geojedo, P.O.W Camp was built to hold prisoners during the Korean War. Out of a total of 170,000 prisoners of war, 20,000 were from China and 150,000 were from North Korea.
- Gamcheon Culture Village is formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname of "Machu Picchu of Busan". The many alleys cutting through this community are vibrantly decorated with murals and sculptures created by the residents.
- Jagalchi Market Busan largest seafood market and also the South Korean wholesale seafood market.

#### Day 05 Busan 🖺 1HR Gyeongju (or overnight at Daegu)

 $(\mathbf{B}/\mathbf{L}/\mathbf{D})$ 

- Bulguksa Temple is the representative relic of Gyeongju and was designated as a World Cultural Asset by UNESCO in 1995. The beauty of the
  temple itself and the artistic touch of the stone relics are known throughout the world.
- Seokguram Grotto National Treasure No. 24, is Seokguram Seokgul. The Bonjon figure wearing a generous smile is seated on the stage engraved with lotus flower design. The rounded ceiling looks like a half-moon or a bow and has a lotus flower decorated cover.
- Tumuli Park -Ancient tombs excavated in 1973 Cheonmachong the new Roth Jishi wooden coffin tomb height of 12.7m, diameter 50m, in a mound of internal stones piled into the stone layer.
- Gyeongju Cheomseongdae Observatory Cheomseongdae is the oldest existing astronomical observatory in Asia.
- Anapji Pond was built during the 14th year of King Munmu of the Silla Kingdom. Small mountains were created inside the palace walls, beautiful flowers were planted, and rare animals were brought in to create an exquisitely exotic garden fit for royalty. The pond was originally built in Wolseung Fortress, but the fortress was destroyed and now lies in ruins.
- Bomun Lake Bomunho Lake is a man-made lake 1,652,900m² in size. It was built on the site of an old fortress in Mount Myeonghwalsan in the east of Gyeongiu in accordance with the Gyeongiu Bomun Tourist Resort development plan.

#### Day 06 Gyeongju (or Daegu) 🛱 3HRS Everland 🛱 1HR Seoul

(B/ --/ D)

- Everland Theme Park (inclusive passport ticket) It is a large theme park is home to over 40 heart pounding rides and attractions, boasting a Safari World, snow sled and botanical garden, it is certainly one of the most popular places in Korea for all to have fun.
- Seoullo 7017 is a new attraction in Seoul started 20May 2017 which was reform by the old traffic bridge into a pedestrian air garden. "70" refers to the year of the viaduct building, "17" refers to the year of conversion, the bridge include the connection of 17 pedestrian street and its biggest selling point is you can enjoy the view and scenery of attractions in Seoul city up to 17 meters on the bridge, without shelter circumstances.
- Dongdaemun Design Plaza also called the DDP, located in Dongdaemun Seoul, South Korea, the total area of 86,574 square meters, the highest height of 29 meters, 3 floors underground, 4 floors on the ground which include the Art Hall, Cultural Center, Design Lab, Creative Center and Dongdaemun History and Culture Park, one of the five venues and a major urban development landmark in Seoul.

# Day 07 Seoul (B/ L/ --)

- Deoksugung Palace Deoksugung was originally the residence of Prince Wolsan, the older brother of King Seongjong. This residence became a royal 'palace' during the Imjin war after all of the other palaces were burned in 1592 during the Imjin wars.
- National Ginseng Shop famous Korean health product such as ginseng, ginseng tea, ginseng candy & etc.
- Cosmetic Shop shop for varieties of famous Korean cosmetic & skin product.
- Herbal Outlet Cordyceps Militaris Outlet.
- Kimchi Making Session learn how to make Kimchi and opportunity to take photograph wearing the Korean costume.
- Myeongdong & Lotte Duty Free Shop one of the primary shopping districts in Seoul features branded shops and department stores.
- The Painters Hero Performance The Painters: Hero is an innovative art performance that stages the mind-blowing skills of live drawing with incredible visual effects filled with a witty blend of mine, dance and comedy right before your eyes. Rather than finding satisfaction from a completed artwork, THE PAINTERS: HERO embodies and shares the joy and awe-inspiring journey of creating works of art with the audience.

#### Day 08 Seoul (Incheon Airport) → Kuala Lumpur

**(B)** 

- Red Pine Shop ancient fairy tales with pine needles the staple food, especially for preventing organ enhanced vascular smooth aging disease, complications of diabetes, high blood sugar, blood lipids and other effects, 21st century the best health care products.
- Namsangol Hanok Vilage It is a splendid place where performances are held. On the side you will see five traditional houses. These houses
  were rebuilt after the traditional houses of Joseon Dynasty and belong to those of various social classes, ranking from peasants to the king. The
  furniture in the house is situated to help guests understand the daily life of the past, and the clean, traditional houses.
- Local Product Shop buy some souvenirs and local food such as Korean instant noodle, Korean candies & etc.

# 8 Days 6 Nights CLASSICAL KOREA (Seoul/ Jeju/ Busan/ Gyeongju)

八天 六夜 经典韩国 (首爾/濟州島/釜山/庆州)

**Tour Code: 8KNC** 

# Tour Highlights 行程特色

- ▲ 贴心安排: 首爾、濟州島、釜山、庆州经典行程
- ▲ 首爾新亮点: 首爾路 7017 空中花園
- ▲ 主题乐园:爱宝乐园
- ➡ 时尚游览: 3D 炫彩幻覺藝術館 + 冰雕馆。泰迪熊动物王国。凯蒂猫梦幻岛
- ◆ 文化搜索: 城邑民俗村。德寿宫。南山谷韩屋村
- ▲ 世界文化遺産: 慶州佛國寺
- ▲ 首爾旅游最佳选择表演 "PAINTERS HERO 涂鸦秀"

## Place of Visit 景點

Jeju Island 濟州島: Yongduam Rock 龙头岩,Mysterious Road 神奇之路,Seongsan Ilchulbong 城山日出峰,

Seopjikoji 涉地可支 (韩剧 ALL IN 拍摄地), Seongeup Folk Village 城邑民俗村,

Jusangjeolip 柱状节理,Teseum Safari 泰迪熊动物王国,Hello Kitty Island 凯蒂猫梦幻岛

Seoul 首爾: 3D Trickeye Museum + Ice Museum 3D 炫彩幻覺藝術館 + 冰雕馆, Shinchon Ladies Street

新村女人街,Everland Theme Park 爱宝乐园,Seoullo 7017 首爾路 7017 空中公園,Dongdaemun Design Plaza 東大門設計廣場,Deoksugung Palace 德寿宫,Kimchi Making Session 韩国饮食体验中心"泡菜 DIY + 韩服体验",Myeongdong & Lotte Duty Free Shop

明洞步行街 & 乐天免税店,The Painters Hero Performance 涂鸦秀 Painters Hero,

Namsangol Hanok Village 南山谷韩屋村

Busan 釜山: Geoga Bridge~Geojedo Island & Haegeumgang boat tour 巨加大橋~巨濟島海金剛~含遊船,

Historic Park of Geoje POW Camp 捕虜收容所,Gamcheon Culture Village 甘川文化村,

Jagalchi Market 札嘎其市场

Gyeongju 庆州: Bulguksa Temple 庆州佛国寺,Seokguram Grotto 石窟庵,Tumuli Park 天馬塚古坟,

Gyeongju Cheomseongdae Observatory 瞻星臺,Anapji Pond 雁鸭池,Bomun Lake 普門湖

Day 1 Day 2 Day 3 Day 4	Kuala Lumpur → Seoul (Incheon Airport) Seoul (Gimpo Airport) → Jeju Island Jeju Island Jeju Island → Busan (Kimhe Airport)  Geojedo  Busan	(/) (/L/D) (B/L/D)	第一天 第二天 第三天 第四天		
Day 5 Day 6 Day 7 Day 8	Busan ■ Gyeongju (or overnight Daegu) Gyeongju (or Daegu) ■ Everland ■ Seoul Seoul Seoul (Incheon Airport) → Kuala Lumpur	(B/L/D) (B//D) (B/L/) (B)	第五天 第六天 第七天 第八天	■ 釜山 釜山 ■ 庆州(或改住大邱) 庆州(或大邱) ■ 爱宝乐园 ■ 百 首爾 首爾(仁川机场) → 吉隆坡	(早/午/晚) (早/午/晚) 首爾(早//晚) (早/午/) (早)

# Hotel 酒店

Jeju Island: Jeju Robero Hotel (2N) 4 \*\*\*\* \*\* similar 濟州岛 同级

Busan: Busan Hanwha Hotel (1N) 4 %%%%/ similar 釜山 同级

Gyeongju: Gyeongju Kolon (1N) 4 \*\*\*\*\*\*/ similar 庆州 (或改住大邱 or overnight Daegu) 同级

Seoul: Euljiro Co-op Residence (2N) 4 %%%%/ similar 首爾 同级

\*If unavailable, will replace with local similar grade accommodation

\*酒店客满时,本公司会提供当地相同等级住宿

# Dining Highlights 风味

- Chinese Food + Zhajiang Noodle
   韩式中华料理 + 炸酱面
- Seafood Steamboat + Abalone 海鲜火锅 + 每人 2 粒鮑魚
- Jeju Black Pork BBQ 黑毛猪肉烧烤
- Ginseng Chicken Soup 人蔘炖鸡汤
- Osan Bulgogi 鱿鱼猪肉
- Potato Pork Rib Soup 馬鈴薯炖排骨湯
- Korean BBQ 韩式烧肉
- Palsaik Korean BBQ 八色烤肉
- Pooleunsoban Buffet 自助餐

### Shopping Stop 购物站

- National Ginseng Shop 世界知名高麗人蔘专卖店
- Cosmetic Shop 化妆品总汇
- Herbal Outlet 护肝宝专卖店
- Red Pine Shop 赤松专卖店
- Local Product Shop 土产店

Tour Fare / 团费:		Departure Date / 出发日期:		
Airport Tax / 机场税(subject to change)	Tip for Guide and Driver 导游与司机小费	Agency Collection Fee 旅游社附加手续费	Travel Insurance 旅游保险费	
RM	RM	RM	RM	

<sup>\*</sup>Flight Details (subject to change) / 航班时间:

KUL/ICN KE 672 2325/0650+1 // ICN/KUL KE 671 1635/2155

\* The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator \* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准